
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 29. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 128
I sagen om Storebælt Camping og Feriecenter har Nykredit givet afslag på re-
finansiering med realkredit frem for banklån. Mener ministeren, at det virkelig
kan have sin rigtighed, at Nykredit ikke vil refinansiere hele eller dele af et
banklån i en ejendom, der er vurderet til mellem 25-28 mio. kr., hvor der kun
er langfristet prioritetsgæld for ca. 2,4 mio. kr.? Der er jo ikke tale om, at gæl-
den forøges i ejendommen – blot refinansieres.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Thoning (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Thoning@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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